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BRM.0012.9.2012.4 
Protokół nr 9/2012 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 14 grudnia 2012 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad: 13.30 
Godzina zakończenia obrad: 14.00    
 
Miejsce spotkania: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich  
 
W komisji udział wzięli: 
  
Członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska  
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
Jadwiga Dziewa   Przewodnicząca Komisji 
Stanisław Susz   Zastępca Przewodniczącej 
Grażyna Sobór    Sekretarz Komisji 
Jolanta Mitręga   Członek 
 
Nieobecni Radni 
Krzysztof Gnach   Członek 
Dorota Krusze   Członek 
 
Ponadto uczestniczyła  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał 
 
Porządek Posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Analiza i opiniowanie projektu budżetu Miasta i Gminy na rok 2013. 

3. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2013 rok. 

4. Sprawy różne.  

5. Zakończenie obrad.  

 
 
Ad. pkt. 1. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. pkt. 2 Analiza i opiniowanie projektu budżetu Miasta i Gminy na rok 2013. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, powiedziała, że każdy z nich, jako radni są członkami w 
poszczególnych komisjach i te komisje obradują na temat projektu budżetu miasta i 
gminy i każdy jest zapoznany z tym projektem i w związku z tym zapytała czy są 
jakieś pytania? 
 
Radna Jolanta Mitręga, poprosiła, aby powiedzieć coś o dotacjach do stowarzyszeń? 
Ponieważ kwota znacząco wzrosła. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, powiedziała, że dzisiaj są po posiedzeniu Komisji 
Oświaty i wiele stowarzyszeń wnosi o różnego rodzaju wsparcie finansowe w formie 
rozpisania konkursu, bo o takim wsparciu jest mowa. I w związku z tym, że w 
trakcie roku 2012 stale brakowało pieniędzy na poszczególne wydatki, dlatego też 
zwiększono tę kwotę, żeby uniknąć tylu zmian. 
 
Radna Jolanta Mitręga, dodała, że na jednym z posiedzeń Komisji również 
zastanawiali się o możliwości sfinansowania szczepień ochronnych dla dziewcząt 
przeciwko rakowi szyjki macicy, i poprosiła Panią Burmistrz, aby cos powiedziała na 
ten temat. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, powiedziała, że temat wraca już drugi rok, 
również i na komisji oświaty i nie ma zabezpieczonych środków na to zadanie, 
natomiast Burmistrz oczekuje od Państwa, że dokonają diagnozy problemu a przede 
wszystkim tego, czy tego typu szczepienie są bezpieczne, bo o tym jest mowa. Jeżeli 
będzie taka kwestia, że jest potrzeba i w tamtym roku było przeliczane i nie były to 
kwoty, które zatrząsną budżetem na 2013 rok i są wstanie takie kwoty znaleźć w 
trakcie roku budżetowego, aby to zadanie wykonać. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, powiedziała, że trzeba wykonać trzy szczepienia, jedna 
szczepionka kosztowała 500 zł, w tym roku zmalała do 350 zł. Dodała, że spisze ilość 
dziewczynek 11-12 lat, dowie się dokładnie o cenę i takie sprawozdanie przedstawi 
Pani Burmistrz. 
 
Radna Jolanta Mitręga, nawiązała do Centrum Terapeutycznego, i powiedziała, że 
jest tam bardzo złe ogrzewanie, i zapytała czy w tym roku są zaplanowane jakieś 
pieniądze? 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że zostało tam ogrzewanie 
wymienione i zrobione małe prace malarskie. 
 
Radna Jolanta Mitręga, dodała, że podobny problem z ogrzewaniem jest w Izbie 
Pamiątek, jest tam bardzo zimno. Czy można w tym roku liczyć na to, że tam 
zostanie wymienione ogrzewanie? 
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Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, kolejny obiekt, który będzie przeznaczony do 
rewitalizacji wewnętrznej tj. Izba Pamięci. Musi to być marketingowo, taki element, 
który będzie przyciągał turystów a nie odstraszał. Nie ma tego zadania w budżecie. 
Wydział Promocji wnioskował o ujęcie w budżecie, ale ze względu na brak środków 
to zadanie nie zostało ujęte, ale po przetargach, jeżeli zostaną środki to również 
będzie wykonany remont tego obiektu. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, nawiązała do spraw związanych ze środowiskiem, przy ulicy 
głowackiego tam przez wiele lat usypano potężną ilość śmieci i to będzie kosztowało 
dużo pieniędzy naszą gminę, aby to uporządkować. Chciałaby się dowiedzieć czy w 
2013 roku jest możliwość to usypisko wyczyścić. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że jest to dzikie wysypisko śmieci, 
które od lat tam funkcjonuje, nie ma tego zadania w budżecie, ale były rozmowy w 
tym temacie i jest potrzeba oczyszczenia tego terenu. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, duga sprawa, to oczko wodne na ulicy powstańców warszawy, 
które było zadbane, po jakimś czasie zostało tam zrobione wysypisko i nie tylko. Co 
można w tym kierunku zrobić? 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że to jest ten sam problem, co na 
ulicy głowackiego. Myśli, że Komisja powinna zastanowić się nad programem 
edukacji pro śmieciowej naszego społeczeństwa. Podobny pomysł ma UTW na akcję 
uświadamiającą. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, zapytała, czy szkoły przeprowadzają akcje dot. sprzątania świata? 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że akcje te maja raczej charakter 
edukacyjny, wyrobienia tożsamości, czystości wśród młodego pokolenia. Jest to 
element wspierający działania propagandowe i inne.  
 
Radna Jolanta Mitręga, powiedziała, że są wydatki na Ośrodek Pomocy Społecznej, 
czy w tych wydatkach są zaplanowane pieniądze na ewentualna zmianę siedziby 
Ośrodka Pomocy Społecznej, czy są zamiary zmiany lokalizacji?  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że nie ma środków 
przeznaczonych na dofinansowanie remontu obiektu po sądzie przy ulicy 
niepodległości, natomiast prowadzone są prace, żeby ten ośrodek przenieść z osiedla 
XX- lecia. Może etapowo z przetargów będą wolne środki, które tam pójdą. 
 
Radna Jolanta Mitręga, dodała, że ludzie zwracają się do niej z zapytaniem, czy 
gmina mogłaby w ramach promocji sortowania nieodpłatnie rozdawać mieszkańcom 
worki na różne odpady, tak jak to jest na zachodzie. 
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Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że nie ma nic za darmo, jeśli nawet 
worki będą, to one będą w kosztach opłatach za śmieci. Myśli, że jest to temat do 
dyskusji. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, w związku z powyższym zapytała, kto jest z członków komisji za 
przyjęciem projektu budżetu miasta i gminy na rok 2013?  
 
Głosowanie: jednogłośnie 
 
Projekt budżetu został przyjęty.  
 
 
Ad. pkt. 3 Przygotowanie planu pracy Komisji na 2013 rok. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, przedstawiła projekt planu pracy komisji na rok, 2013 z którym 
zapoznali się członkowie i wnieśli uwagi. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej  
i Ochrony Środowiska Jadwiga Dziewa zapytała, kto jest za przyjęciem 
przedstawionego planu pracy na komisji ze zmianą w miesiącu sierpniu (wizytacja 
ujęć wody i wizyta na oczyszczalni ścieków w Ząbkowicach Śląskich). 
 
Projekt planu pracy Komisji na rok 2013 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Głosowanie: jednogłośnie. 
 
Plan pracy na rok 2013 został przyjęty przez komisję. 
 
 
Ad. pkt. 4 Sprawy różne. 
 
Radna Jolanta Mitręga, zaproponowała, aby Przewodnicząca Komisji przedstawiła 
sprawozdanie z działalności za rok 2012. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, odczytała sprawozdanie z pracy Komisji za rok 2012, które stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. pkt. 5 Zakończenie obrad. 
 
Następnie Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony 
Środowiska Jadwiga Dziewa zakończyła posiedzenie Komisji. 
 
 
Protokół sporządzono  
na podstawie nagrania 
 
Protokołowała 
Monika Gwóźdź 
 
 
 
 
 
            Przewodnicząca Komisji 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
 
         (-) Jadwiga Dziewa 
 
 
 
 


